
Børnehuset Søbæk, Bestyrelsesmøde onsdag den 1. marts 2023 kl. 19.30-21.00. 

1. Godkendelse af referat fra seneste møde 

Ok 

2. Valg af referent 
Henrik 
 

3. Økonomi v/Henrik 
Regnskabs året 2022, viste at vi kom med et underskud på 0,2 %: 32.000 kr.  
Bestyrelsen godkendte regnskabet. 
 
Budget for 2023, blev fremlagt. Børnetal og personaleløn er et skøn, som viste et 
mindre underskud når året er gået. For ikke at starte året med at bruge for mange 
penge har ledelsen besluttet at holde lidt igen med vikar forbrug og køkkenet får en 
mindre besparelse på ca. 15.000 kr. 
Bestyrelsen og ledelsen følger økonomien tæt og erfaringen viser at det kan ændre 
sig meget i løbet af året. 
 

4. Sygefravær v/Henrik 
Sygefraværet er igen faldet til at hver medarbejder har 9,4 sygedag pr. år. 
Sammenlignet med alle ansatte i Helsingør Kommune ligger vi meget lavt i 
sygefravær. 
 

5. Personale 
Ny pædagog Kristina er ansat på Mariehønestuen. 
Der vil blive søgt efter ny pædagog til Grævlingestuen, da pædagogmedhjælper 
Sophie S søger ind til politiet i august 2023. 
 

6. Personaledag 29.4 
Lørdag d. 29 april skal hele personalegruppen på kursusdag. 
 

Emnet er ” Det man siger, bli´r de andre” 
Fortællingernes betydningen i pædagogisk arbejde 
 

- Dagen gør dig klogere på fortællingers effekter og virkemidler. 

- Du får styrket opmærksomheden på mulighederne i dit eget sprogbrug. 

- Du vil lære, hvordan du kan skabe nye handlemuligheder for dig selv og andre ved at 

bringe flere fortællinger i spil. 

-  
 

7. Nyt fra Søbæk, herunder klimaprojekt og nye børn i maj 2023 
 
Vi afgiver 31 børn til skolen, og modtager 25 nye børn. Vuggestuebørn fylder mere i 
normeringen og vi har derfor ingen ledige pladser efter 1 juni 2023. 
Uge 10 går vi i gang med samarbejdet med skolen, og har fået lister på hvor de 
forskellige børn skal gå. 



Klimaprojektet er stille og roligt gået i gang. 
 
Klimahave 

- Vores klimahave er foreløbig lavet i pap af børnene, og vi skal nu have det omsat til 
noget der kan købes i jern og plantet til med blomster og krydder urter. I samme 
omgang skal vi have ordnet nedløbsrør og opsamlings bassiner, så børnene selv 
kan hente vand til haven. 
 
Angående vedvarende energi 

- Vi har indhentet viden fra DTU, Vestas med flere, samt ok fra boligselskabet og ok 
fra Helsingør Kommune. 

- Der skal holdes byggemøde med lokal entreprenør, omkring opsætning 1- 2 meter 
vindmølle stående på et tag, hvor der også er påsat solceller. Nu skal vi finde ud af 
at bruge energien, samt opsamle den. 
Når det er på plads skal børnene indrette området, hvor alle deres ideer kommer i 
spil. 
 
  

8. Eventuelt: til sommerfesten vil bestyrelsen tage initiativ til indsamling af flasker, som 
skal pantes. Pengene vil gå til børnene på en eller måde. 
Næste møde d. 25 april 2023 kl. 18.00-20.30 med mad, er det sidste i den 
nuværende bestyrelse. Bestyrelsen betaler selv for mad, og Søbæk giver et glas 
vin. 

 
Således opfattet af Henrik 
 


